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Protokół Nr 1/XXIX/2013 
 

z XXIX sesji zwyczajnej Rady Gminy w Boronowie, która odbyła się w dniu 30 stycznia 
2013r. w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie w godz. 16.00 –18.30. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż otworzył sesję stwierdzając prawomocność 
obrad, gdyż na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych.  
Radny Lesław Podolski nieobecny usprawiedliwiony. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Wójt Gminy – Rufin Majchrzyk 
Radca Prawny- Mirosława Sulewska 
Dyrektor GOK- Bogusława Leśniowska  
Prezes OSP- Bogdan Brol 
oraz mieszkańcy  
 
Ad. 2 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 12/XXVIII/2012 z sesji Rady Gminy z dnia 27 grudnia 2012 r.  
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach radnych podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
5. Informacje z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013-

2021.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w 2014 roku.   
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla ochotniczej Straży 

Pożarnej w Boronowie. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Planu Rozwoju i 

Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Gminy 
Boronów na lata 2013-2017.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 65/XXV/2012 Rady Gminy w 
Boronowie z dnia 26 września 2012 r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw 
położonych na terenie gminy Boronów.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutów sołectw położonych na terenie 
gminy Boronów.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowej, niezabudowanej, położonej w Boronowie, stanowiącej własność Gminy 
Boronów.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej, 
niezabudowanej, położonej w Boronowie, stanowiącej własność Gminy Boronów.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej, 
niezabudowanej, położonej w Zumpach, stanowiącej własność Gminy Boronów. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej, 
niezabudowanej, położonej w Zumpach, stanowiącej własność Gminy Boronów.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Budżetu, Finansów, Inwentaryzacji i Rozwoju Gminy w roku 2012.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
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Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki w roku 2012.    
19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych w roku 2012.  
20. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w roku 
2012.   

21. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji 
Rewizyjnej w roku 2012.  

22. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
23. Interpelacje i zapytania radnych. 
24. Wolne głosy i wnioski. 
25. Sprawy różne. 
26. Zakończenie sesji. 
 

Ad. 3 

Radny Marian Ślęzok zabrał głos, nie zgadzając się ze stwierdzeniem radnego Bogdana 
Hutsza ujętym w protokole nr 12/XXVIII/2012. Radny Bogdan Hutsz stwierdził wtedy, że 
radny Marian Ślęzok źle sformułował wniosek Komisji Bezpieczeństwa […] do budżetu na 
rok 2013.  

Radca Prawny Mirosława Sulewska wyjaśniła, że zdanie takie padło z ust radnego Bogdana 
Hutsza i dlatego znalazło się w protokole. Jeżeli chodzi o słuszność wypowiedzi, proponuje 
omówienie tego w sprawach różnych. 

Radny Paweł Sukiennik zaproponował wprowadzenie do protokołu w punkcie 9 na stronie 6 
w swojej wypowiedzi  czasownika „być”: „Stwierdził, że umowa musi być dobrze 
skonstruowana”. 

Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła wprowadzoną przez radnego Pawła 
Sukiennika poprawkę do protokołu.  

Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła protokół nr 12/XXVIII/2012.  

Ad. 4  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował obecnych o działaniach Rady w okresie 
międzysesyjnym. 

• Zwołano posiedzenie Komisji Statutowej. Protokół będzie odczytany w punkcie 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia statutów sołectw.  

• Odbyło się spotkanie komitetu ws. obchodów XX-lecia reaktywacji Gminy Boronów, 
w którym uczestniczyli Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż, Radny Lesław 
Podolski, Radna Jolanta Sierańska, Radny Paweł Sukiennik oraz Radna Irena Brol. 

• Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż brał udział w uroczystej Gali rozdania 
nagród „Perły Samorządu” w Warszawie. Ranking ogłosiła „Gazeta Prawna” w celu 
wyłonienia najlepszych gmin miejskich oraz wiejskich oraz najlepszych włodarzy. 
Komisja przyznawała punkty w kategorii inwestycje, ochrona  środowiska, turystyka 
i promocja. Gmina Boronów znalazła się na 9 miejscu w kategorii gmin wiejskich, 
a biorąc pod uwagę działania w zakresie ochrony środowiska na 3 miejscu. 
Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi Gminy oraz pracownikom za skuteczne 
działania pozwalające na tak wysokie wyróżnienie. Podziękował również 
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pracownikowi obsługi rady i promocji P. Ewie Stefanik za przygotowanie materiałów 
i zgłoszenie do rankingu.  

Ad. 5 

Wójt Gminy  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami - informacja stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Radny Bogdan Hutsz zapytał, czy złożono wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na dalszą 
realizację ścieżki rowerowej do Zumpów, gdyż nie usłyszał tej informacji w sprawozdaniu.  

Wójt Gminy Rufin Majchrzyk odpowiedział, ze wniosek został złożony na początku 
stycznia. Dokonano rozgraniczenia drzew. W celu wyjaśnienia Wójt dodał, że nie złożono 
wniosku na budowę ciągu pieszo-rowerowego na ul. Częstochowskiej. Wycofano się, gdyż 
we wniosku istnieje zapis, że jeżeli droga wymaga remontu, Gmina musi wykonać projekt 
remontu drogi.  

Radny Henryk Myrcik  zapytał, czy wiadomo coś więcej w sprawie dofinansowania na 
budowę dróg Smolnej, Polnej, Szkolnej. 

Wójt Gminy odpowiedział, że nasza gmina znalazła się na 11 miejscu wśród 50 gmin. Do 
dofinansowania wytypowano 14 gmin. Czekamy na oficjalne pismo o przyznaniu 
dofinansowania. Wójt Gminy zauważył, że należy pochwalić pracowników za dobrze 
napisany wniosek, który pozwolił na zdobycie dużej ilości punktów. Po otrzymaniu 
oficjalnego pisma będzie można ogłosić przetarg.  

Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że niektórzy mieszkańcy ulicy Szkolnej mają 
uwagi, że w nazwie zadania powołuje się na ulicę Szkolną, a tak naprawdę realizowana 
będzie tylko część tej ulicy.  

Radny Krystian Jaksik zapytał o akcję wymiany wodomierzy, kogo ta akcja dotyczy.  

Wójt Gminy odpowiedział, że wszystkich tych, którzy mają ponad pięcioletnie wodomierze.  

Ad. 6 
 
Wójt Gminy  poinformował, że projekt uchwały jest przygotowaniem do dodatkowych 
inwestycji.  
W dziale „Gospodarka mieszkaniowa” o 50 tyś. zwiększeniu uległy środki przeznaczone na 
remont Sali OSP. Jest to sala należąca do Gminy i przynosząca Gminie dochody. W celu 
zwiększenia atrakcyjności wynajmu należałoby przeprowadzić remont.  W tym samym dziale 
zwiększa się o 10 tyś. środki w ramach wypłacenia odszkodowania dla Parafii za drogę 
wydzieloną przy podziale działek. 
W dziale „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego” zwiększeniu o kwotę 109 462 tyś. 
ulegają środki na dodatkowe remonty w GOK-u. Jest to przewidywany koszt własny Gminy 
w zadaniu, na które został złożony wniosek do LGD „Bractwo Kuźnic” i wkrótce zostanie 
podpisana umowa. Realizacja zadania rozpocznie się wiosną.  
Zwiększeniu o kwotę 260,39 zł uległy środki w dziale „Oświata i wychowanie”. Środki te 
zostały zwrócone na koniec 2012 r. do budżetu państwa i ponownie wrócą do budżetu Gminy 
w roku 2013 na realizację programu „Najważniejsze są dzieci”.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 1/XXIX/2013 w sprawie 
zmian budżetu gminy Boronów na 2013 rok.  
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Ad. 7 
Wójt Gminy wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały w załączniku nr 3 w tytule 
załącznika. Nieprawidłowy rok 2012 zmieniono na rok 2013. 
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 2/XXIX/2013 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013-2021.  
 
Ad. 8 
Wójt Gminy wyjaśnił, że co roku podejmowana jest uchwała w sprawie wyodrębnienia 
funduszu sołeckiego.  Za prawidłowo wykorzystane środki Gmina otrzymuje 25 % zwrotu ze 
Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 3/XXIX/2013 w sprawie 
wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2014 roku.  
 
 
Ad. 9 
 
Wójt Gminy  poinformował, że zgodnie z zaplanowanymi w uchwale budżetowej środkami 
dla OSP podejmowana jest uchwała o przyznaniu dotacji celowej. Kwota dotacji wynosi 
4 tyś. zł.  Zarząd OSP w ramach dotacji może zakupić drobny sprzęt i umundurowanie, nie 
może jednak przeznaczyć tych środków na cele inwestycyjne.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 4/XXIX/2013 w sprawie 
udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Boronowie.  
 
Ad. 10  
 
Wójt Gminy  wyjaśnił, że sporządzono taki plan, aby wytyczyć sobie pewne priorytety 
w inwestowaniu. Przewidziano dwa obszary rozwoju: od ul. Poprzecznej- wytyczono tam już 
ok. 60% dróg oraz obszar Siudejki. Przewidziano również budowę oczyszczalni. Na zadania 
związane z ekologią są przewidziane w Subregionie Centralnym Województwa Śląskiego, do 
którego należymy odpowiednie środki unijne.  
 
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że budżet w Subregionie nie jest jeszcze ustalony, na 
razie trwają przymiarki.  
 
Radny Henryk Ledwoń wypowiedział się, że program rozbudowy sieci wod-kan jest 
czytelnie przedstawiony radnym i mieszkańcom. Wiadomo czego i kiedy można się 
spodziewać, gdyż priorytety są jasno wytyczone.  
 
Radna Irena Brol poinformowała, że program rozwoju wod-kan był omawiany na 
posiedzeniu Komisji Budżetu […]. Komisja optowała za włączeniem do programu Siudejki. 
Radna cieszy się, że propozycja Komisji została uwzględniona. Jest to obszar już 
zamieszkały. Dobrze, że wzięto pod uwagę nie tylko tereny pod przyszłą rozbudowę, ale 
również te już zasiedlone.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 5/XXIX/2013 w sprawie 
zatwierdzenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 
i Urządzeń Kanalizacyjnych Gminy Boronów na lata 2013-2017.  
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Ad. 11 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że będzie ponownie podejmowana 
w następnym punkcie uchwała w sprawie uchwalenia statutów sołectw, gdyż Wydział 
Nadzoru Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego zakwestionował brak stosownego zapisu 
o kontroli organu prowadzącego nad działalnością jednostek pomocniczych. Stąd należy 
najpierw uchylić uchwałę w tej sprawie podjętą na poprzedniej sesji Rady Gminy.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 6/XXIX/2013 w sprawie 
uchylenia uchwały nr 65/XXV/2012 Rady Gminy w Boronowie z dnia 26 września 2012 
r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw położonych na terenie gminy Boronów.  
 
Ad. 12 
 
Radny Bogdan Hutsz odczytał protokół z posiedzenia Komisji Statutowej, która miała za 
zadanie ponowne przeanalizowanie statutów sołectw z uwzględnieniem uwagi Wydziału 
Nadzoru o wprowadzenie zapisu o kontroli organu prowadzącego nad jednostkami 
pomocniczymi.  
 
Ponadto Komisja wnioskuje, co zapisano w protokole, o podniesienie diet sołtysom. 
Propozycja Radnego Bogdana Hutsza- podniesienie diet o 20 zł 
Propozycja radnego Lesława Podolskiego- podniesienie diet o 40 zł. 
Członkowie Komisji przegłosowali w stosunku 3/1 propozycję Radnego Bogdana Hutsza.  
 
Przewodniczący Rady Gminy podsumował, że wprowadzono kilka zmian do par. 36 oraz 
zmieniono całkowicie rozdział 6 załącznika do uchwały.  
Projekt uchwały po zmianach był również poddany konsultacjom społecznym. Nie wniesiono 
żadnych uwag. W przeprowadzonej na stronie internetowej ankiecie „Czy jesteś za przyjęcie 
projektów uchwał w sprawie uchwalenie statutów sołectw” oddano dwa głosy – jeden „za”, 
jeden „przeciw”.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 7/XXIX/2013 w sprawie 
uchwalenia statutów sołectw położonych na terenie gminy Boronów.  
 
Ad. 13 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że przedmiotowe działki znajdują się wzdłuż drogi prowadzącej do 
Koszęcina. Pan Myrcik poprosił o dłuższą dzierżawę, gdyż ma w zamyśle wykupienie tych 
działek w późniejszym terminie od Gminy. Gmina zawsze ma możliwość wypowiedzenia 
dzierżawy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy dodał, ze Pan Myrcik wykupił już dwie działki, ale nie ma 
tam dojazdu.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 8/XXIX/2013 w sprawie 
dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, 
położonej w Boronowie, stanowiącej własność Gminy Boronów.  
 
Ad. 14 
 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w projekcie uchwały wymieniono działkę znajdującą się 
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w stronę Huciska. Pan Tomalka planuje jej zakup w celu powiększenia swojego terenu.  
Wójt Gminy  zwrócił uwagę na poprawienie roku w projekcie uchwały na rok 2013 oraz na 
zmianę numeracji paragrafów. 
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła wprowadzone do projektu uchwał 
poprawki.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 9/XXIX/2013 w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej 
w Boronowie, stanowiącej własność Gminy Boronów. 
 
Ad. 15 
 
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy sprzedaży działki 
położonej w Zumpach w celu powiększenia nieruchomości. 
 
Wójt Gminy dodał, że również następna uchwała dotyczy sprzedaży małej działki w celu 
powiększenia nieruchomości.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 10/XXIX/2013 w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej 
w Zumpach, stanowiącej własność Gminy Boronów. 
 
Ad. 16 
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 11/XXIX/2013 w sprawie 
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, położonej 
w Zumpach, stanowiącej własność Gminy Boronów. 
 
Ad. 17 
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 12/XXIX/2013 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Finansów, Inwentaryzacji 
i Rozwoju Gminy w roku 2012.  
 
Ad. 18 
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 13/XXIX/2013 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
i Turystyki w roku 2012.  
 
Ad. 19 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia […] Irena Czernecka poprosiła o wprowadzenie 
nagłówka do załącznika „Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
w roku 2012”.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 14/XXIX/2013 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
w roku 2012.  
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Ad. 20 
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 15/XXIX/2013 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w roku 2012.  
 
Ad. 21 
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 16/XXIX/2013 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w roku 2012.  
 
Ad. 22 
 
Odpowiedzi na interpelacje były udzielane na bieżąco.  
- Posiedzenie opuściła Radna Jolanta Sierańska- 
 
Ad. 23 
  
Radna Irena Brol poruszyła sprawę odśnieżania. Sporo mieszkańców zgłasza reklamacje 
odnośnie odśnieżania dróg, np. na ulicy Lompy zalega duża ilość błota pośniegowego. 
W dniu dzisiejszym nie było obfitych opadów, a droga jest mało uczęszczana. Można było ją 
odśnieżyć. Ponadto ulica 3 Maja jest słabo posypywana i jest tam bardzo ślisko, zwłaszcza 
przy Pizzerii na skrzyżowaniu oraz przy skręcie na ulicę Nadrzeczną.  
 
-Radna Jolanta Sierańska powróciła na posiedzenie sesji- 
 
Wójt Gminy  przyznał, że  odśnieżanie stanowi istotny problem. Na przyszłość trzeba będzie 
przy przetargu wymagać czterech pojazdów, gdyż dwa pojazdy nie są w stanie wszystkiego 
odśnieżyć jednorazowo. W niektórych rejonach trzeba dłużej czekać. Ponadto zgodnie 
z przepisami odśnieża się drogi gminne do 8h po opadach. Wójt na bieżąco monitoruje stan 
dróg i jeżeli jest taka konieczność wzywa się wykonawcę do poprawienia zakresu 
wykonanych robót. Ponadto Wójt miał spotkanie w Urzędzie Gminy z przedstawicielami 
firmy odpowiedzialnymi za odśnieżanie w celu usprawnienia robót. Wójt dodał, że drogi są 
posypywane piaskiem, nie używa się soli, aby nie uszkodzić dróg. Wszelkie uwagi do 
odśnieżenia, jeżeli takowe będą zgłaszane radnym można przekazywać do Urzędu Gminy. 
Wójt Gminy uznał, że trzeba będzie inaczej rozpisać przetarg w przyszłym roku, ale 
zwiększone wymagania powodują również zwiększenie kosztów na zimowe utrzymanie dróg. 
Jeżeli chodzi o odśnieżanie chodników, przy drogach wojewódzkich należy ono do zadań 
Marszałka poprzez Starostwo. Natomiast chodniki przy posesjach powinny być odśnieżane  
przez mieszkańców.  
 
Radny Bogdan Hutsz zauważył, ze do odśnieżania chodników jest używany ciężki sprzęt, 
który może je zniszczyć. Dobrze byłoby na przyszłość również wystosować pismo, aby nie 
posypywać naszych chodników solą.  
 
Radna Jolanta Sierańska zwróciła uwagę na fatalny stan chodników ze względu na 
zalegające błoto pośniegowe, które utrudnia przemieszczanie się  w newralgicznych 
miejscach naszej Gminy, takich jak przy szkole, przy kościele, przy przystanku. Uważa, ze 
należałoby natychmiast zareagować w tej sprawie. 
 
Wójt Gminy zapewnił, że zadzwoni do Starostwa w tej sprawie, ponadto nasi pracownicy 



8 

gospodarczy również odśnieżają najbardziej uczęszczane miejsca.  
 
 
Ad. 24 
 
Wolne głosy i wnioski wyczerpano w poprzednim punkcie.  
 
Ad. 25 
 
W sprawach różnych powrócono do wyjaśnienia zapisu w ostatnim protokole dotyczącego 
wypowiedzi radnego Bogdana Hutsza o źle sformułowanym wniosku przez 
Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa […]. 
 
Radny Marian Ślęzok nie zgadza się ze stwierdzeniem radnego Bogdana Hutsza, jakoby źle 
sformułował wniosek Komisji do budżetu. We wniosku jest wyraźnie napisane, że Komisja 
wnioskuje o wykonanie projektu oświetlenia na ulicy Słonecznej.  
Radny Bogdan Hutsz odpowiedział, że twierdząc tak zasugerował się odpowiedzią Wójta 
Gminy na wniosek, w której nie pojawiło się słowo „projekt”. 
Radna Irena Brol stwierdziła, że na poprzedniej sesji Radny Bogdan Hutsz uznał, że 
Przewodniczący Komisji Marian Ślęzok źle sformułował wniosek, doszło do 
nieporozumienia. 
Wójt Gminy odpowiedział, że jego odpowiedź na wniosek mogła zasugerować, że wniosek 
Komisji nie dotyczy wykonania projektu, a całego oświetlenia.  
 
Prezes OSP w Boronowie Bogdan Brol zabrał głos. Ochotnicza Straż Pożarna w Boronowie 
stara się o pozyskanie funduszy na zakup nowego samochodu (do 6,5 tony). W tym celu 
zarząd OSP napisał do Urzędu Marszałkowskiego wniosek i prosi Radę Gminy o poparcie na 
piśmie i dofinansowanie zakupu tego samochodu. Pan Bogdan Brol nadmienia, że zakup 
samochodu spotkał się z pozytywną opinią Komisji Bezpieczeństwa […] Prezes OSP Bogdan 
Brol wyjaśnił, że samochód taki byłby bardzo pożyteczny dla OSP w Boronowie i służyłby 
społeczności lokalnej.  
 
Radny Sławomir Badura popiera pomysł Prezesa OSP. Uważa, że w trudnych sytuacjach, to 
właśnie do Straży Pożarnej zgłaszamy się o pomoc, a taki wóz bojowy jest dobrze 
wyposażony. Czy w przypadku pożaru, czy wypadku wszędzie może dojechać, jest zwrotny 
i mobilny. Należy pamiętać, że mieszkamy na terenie zalewowym. Samochód jest 
wyposażony w liczne schowki na sprzęt, który nie musiałyby dłużej zalegać w magazynie. 
Nawet 1/3 dofinansowania ze strony Gminy byłaby dużym wsparciem. Radny Badura 
przypomina, że wniosek uzyskał poparcie Komisji Bezpieczeństwa.  
 
Radny Witold Stawiarz również uważa, że zakup samochodu byłby bardzo korzystny dla 
naszej Gminy. Zapytał, czy Gminę stać na dofinansowanie.  
 
Wójt Gminy  zastanawia się nad formą zakupu tego samochodu, gdyż Gmina może dotować 
jedynie jednostki samorządowe. Ponadto na chwilę obecną nie jest znany koszt zakupu 
samochodu, trudno więc ustalić dotowaną kwotę. Można poczekać z decyzją do momentu 
rozliczenia ubiegłorocznego budżetu. Rada Gminy musiałaby zdecydować, jaką kwotę 
przeznacza na dofinansowanie i przekazać ją w formie uchwały. 
 
Radca Prawny Mirosława Sulewska nie widzi także możliwość prawnych przekazania 
takiej dotacji. W tej kwestii popiera stanowisko Wójta Gmina, że zgodnie z ustawą 
o finansach publicznych dotacje mogą być przekazywane między jednostkami 
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samorządowymi. Postara się jednak na kolejną sesję sprawdzić inne możliwości prawne.  
 
Przewodniczący Rady Gminy uważa, że należy poszukać sposobu, aby przekazać dotację 
dla OSP na ten cel. Również Radny Paweł Sukiennik oraz Radna Jolanta Sierańska  są 
podobnego zdania.  
Pozostali Radni także popierają wniosek Prezesa Bogdana Brola, co wyrazili w orientacyjnym 
głosowaniu. 14 Radnych opowiedziało się „za” dofinansowaniem do zakupu samochodu 
przez OSP w Boronowie.  
Radny Henryk Myrcik  zapytał, czy jest szansa do następnej sesji rozeznać sprawę i podjąć 
stosowną uchwałę w tej sprawie.  
Radna Aniela Frania zapytała jaka mogłaby to być orientacyjna kwota dofinansowania. 
Wójt Gminy odpowiedział, że ok. 130 tyś, ale więcej będzie wiedział w marcu.  
 
Prezes OSP Bogdan Brol zapytał o wymianę wodomierzy. Czy takie 6-letnie też należy 
wymieniać. 
 
Wójt Gminy  odpowiedział, że tak- wszystkie, które mają ponad 5 lat. Są kontrole i nakładają 
na Gminy mandaty, w przypadku nie dopełnienia tego obowiązku.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż przypomniał radnym o obowiązku złożenia 
oświadczenia majątkowego do końca kwietnia. Radni otrzymali PIT-R, który również należy 
dołączyć do oświadczenia.  
Przewodniczący Rady Gminy informuje, że następna sesja odbędzie się 27 lutego o godz. 
17 w GOK. Będzie to uroczysta sesja związana z XX-leciem reaktywacji Gminy Boronów.  
 
Ad. 26 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął XXIX sesję Rady 
Gminy w Boronowie. 

 
 
 
        Przewodniczący Rady Gminy 
         Edward Czyż 
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